

Fagutvalget

Institutt for statsvitenskap
Det samfunnsvitenskapelige fakultet

Møtereferat

Til: Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap
Dato: 11. okt. 2023
Tid: 16:15 – 18:00
Sted: Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo
Ordstyrer: Mathias Lind Høyning
Referent: Thomas Bjørge Elton Gundersen

Tilstede: Thomas B. Gundersen
Gard Møller-Johansen
Mathias Lind Høyning
Nora Liang Lei Husebye Auberg
Peder Reitbakken
Marina Johansen

Fravær: Håkon W. Måge
Peder Reitbakken

Møtet åpnes 16:27.

H23/051 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat

Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt.

H23/052 Orientering fra verv

Utvalgsleder v/ Mathias

- Høstferie
- Møtet med Off.adm. leder angående kontor. Diskuterte linje om kontorbytte.
- Send mail om akt.symp.

Økonomi v/ Thomas

- Akt. symp.-budsjett er klart, men fleksibelt.
- Ingen bilag

Kommunikasjon v/ Marina

- Vært på Mallorca.
- Setter pris på mappen om arrangementer på SoMe.
- Ikke legg inn til før alt er helt klart.



Arrangementer og programrådet v/ Nora

- Møtet med programrådet i morgen
- Fulgt opp Akt.Symp. Det virker som det går bra.
- Forbereder arrangement med en person fra IFI

Samfunnsvitenskapelig Studentutvalg (SVSU) v/ Gard

- Vært på de to første SVSU-møtene.
- Det første før ferien var informasjon og fordeling av internverv.
- En sak i år blir opptak av forelesninger og gjenoppretting av Karrieresenteret.
- Begynt på budsjettene.
- Flytte ut de utvalgene som ikke hører til på etasjen.

Arrangementer og DMS v/ Peder

- Fotballkamp blir 20. oktober etter planen.
- Zoon politikon har skrivemøte ukentlig.
- Skal ha en prat med STVs leder i morgen.

Instituttstyret v/ Robert

- Ikke til stede

Sekretariat v/ Håkon

- Ikke til stede.

H23/053 Aktualitetssymposiet

Mathias redegjør:

- Tar en orienteringsrunde om fremgang.

Vi noterer fremdrift på separat dokument. Dette dokumentet er unndratt offentligheten etter vedtektenes §3-13 andre ledd på grunn av personopplysninger.

H23/054 DMS-foreningene

Mathias redegjør:

- DMS-foreningene må løftes.
 - Vi er litt bekymret for ALU sin aktivitet.
- Peder bør følge opp ALU spesielt godt.

H23/055 Eventuelt: Canva til Fagutvalget

Thomas redegjør om saken og Marina redegjør om hva Canva:

- Det drøftes for og imot Canva til Fagutvalget
 - Det er generell stemning for å bruke ca 1 300 kroner på Canva pro til Fagutvalget.
- Saken sendes over til neste møte som en vedtakssak.



H23/056 Eventuelt: Påminnelse om møte med Programrådet

Mathias redegjør:

- Husk på det imorgen.

Møtet er hevet 17:27.

Med vennlig hilsen,

Thomas Bjørge Elton Gundersen

Økonomiansvarlig/ referent

Fagutvalget for ISV

